
 
 

 
 

 
 

 
Aan de gemeenteraad  
  

datum  14 mei 2020 
behandeld door  Ö. Öcal 

ons kenmerk  2020-0056665 
doorkiesnummer   

onderwerp  Ex Artikel 40 
vragen - 
jaarwisseling  

  
Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 20 februari 2020 is door de fractie PAB artikel 40 vragen gesteld naar aanleiding 
van jaarwisseling 2019/2020. In deze brief beantwoorden wij de gestelde vragen  
 
1. Om welke reden neemt u alleen 31 december en 1 januari in beschouwing? 
De dagen c.q. weken ervoor doen zich immers ook oud en nieuw gerelateerde 
incidenten voor?  
 
Antwoord: Jaarlijks vindt de registratie op dezelfde wijze plaats. Voor de uitruk van 
de hulpdiensten worden deze dagen in beschouwing genomen om de druk op de 
hulpverleners aan te geven en om de cijfers vergelijkbaar te houden met de jaren er 
voor. Op dagen die verder van de jaarwisseling afliggen worden die beoordeeld als 
algemene incidenten.  
 
 
2. Hoeveel meldingen van schade en overlast zijn er zowel bij de Melddesk, de 
gemeente als politie geregistreerd tijdens de dagen/weken voorafgaand aan 
oud en nieuw?  
 
Antwoord: Voor informatie over de gemeente kunt u de RIB van 22 januari 2020 
raadplegen. Bij de politie zijn er 30 meldingen gekomen.   
 
3. Wat is de geschatte schade, zowel aan gemeentelijke als particuliere 
eigendommen, ontstaan tijdens de dagen/weken voorafgaand aan oud en 
nieuw?  
 
Antwoord: Voor informatie kunt over de gemeente kunt u de RIB van 22 januari 2020 
raadplegen. Wat betreft schade aan particuliere eigendommen worden deze niet 
gemeld bij de gemeente. 
 
4. Hoe vaak heeft overleg plaatsgevonden met inwoners die schade hebben 
gemeld tijdens de dagen/weken voorafgaand aan- en na oud en nieuw? 
 
Antwoord: Er is altijd contact met melders van overlast. 
 



 

 
 

5. Wat is volgens het college de definitie van een groot incident? Wat van een 
klein incident? Welke objectieve criteria worden hiervoor gebruikt?  
 
Antwoord: We spreken van een groot incident wanneer wordt opgeschaald binnen de 
veiligheidsregio of bij de inzet van ME. Bij een kleine incident betreft het de inzet van 
één hulpverleningsvoertuig. 
 
Aanvullend hierop: Verwacht u dat de bewoners van het huis met woningbrand 
en de bewoners aan de P.J. Oudstraat ook van mening zijn dat het hier kleine 
incidenten betrof?  
 
Antwoord: Dit is een suggestieve vraag, waar geen antwoord op gegeven kan 
worden. 
 
6. Hoe is het college tot de conclusie gekomen dat er zich geen grote 
incidenten hebben voorgedaan? Dit indachtig o.a. de woningbrand, incident 
aan de P.J. Oudstraat en de incidenten die zich hebben voorgedaan tijdens de 
dagen/weken voorafgaand aan oud en nieuw. 
 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 5. 
 
Aanvullend hier op: Hebben collegeleden zelf ’s avonds en ‘s nachts 
waarnemingen in de verschillende wijken gedaan?  
 
Antwoord: Sommige collegeleden doen – net als alle Papendrechters – 
waarnemingen wanneer zij in de avond of nacht buiten zijn. Van georganiseerde 
controles door collegeleden is geen sprake. 
 
7. Hoeveel meldingen zijn er binnen gekomen via andere kanalen dan de 
Melddesk, zoals direct bij de gemeente en politie? Waarom zijn deze niet 
vermeld in de Raadsinformatiebrief?  
 
Antwoord: Er wordt in de Raadsinformatiebrief alleen mededeling gedaan van 
meldingen die zijn gemeld in de Melddesk.  
Er zijn bij de gemeente 3 meldingen geweest. Deze zijn vermeld en vallen onder de 
verzoeken om vuurwerkvrije zone.  
 
8. Waarom staat er in de brief geen enkele referentie naar opgelopen schade 
door particulieren of verhuurders? Nu lijkt het schadebedrag van € 5900,- 
relatief laag, terwijl in werkelijkheid dit bedrag inclusief particuliere schade 
waarschijnlijk meer dan € 100.000,- bedraagt.  
 
Antwoord: Particuliere schade wordt niet gemeld bij de gemeente, waardoor deze 
schadebedragen niet in de RIB zijn benoemd. 
 
9. In onze gemeente is een aantal vuurwerkvrije zones aangewezen, zoals o.a. 
bij de kinderboerderij. In hoeverre zijn de vuurwerkvrije zones gerespecteerd? 
Heeft hier handhaving op plaats gevonden. Zijn hier gegevens over 
geregistreerd?  
 
Antwoord: De vuurwerkvrije zones worden voor zover bekend gerespecteerd. 
Afhankelijk van de capaciteit en de meldingen wordt gecontroleerd op de 
vuurwerkvrije zones. Er vindt geen registratie plaats op alle vuurwerkvrije zones. 



 

 
 

Afgelopen jaarwisseling is vooral actief gehandhaafd bij de vuurwerkvrije zone bij het 
Drie-rivierenpunt.  
 
10. Wat gaat het college het komend jaar anders doen? Wat ging fout, goed, 
kan beter? 
 
Antwoord: Het college is eind vorige jaar gestart met het opzetten van een 
participatietraject met de vraag hoe de inwoners van Papendrecht de jaarwisseling 
willen vieren. Op 4 maart heeft u een raadsinformatiebrief ontvangen met een 
gedetailleerd procesbeschrijving over hoe het college het participatietraject aanpakt. 
Vanwege de coronacrisis is dit traject noodgedwongen verschoven naar het 4e 

kwartaal van dit jaar. Komende jaarwisseling zal met name worden ingezet op 
fysieke maatregelen en/of extra handhaving op de locatie P.J. Oudstraat.  
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Papendrecht, 
 
de secretaris (wnd.)   de burgemeester 
 
 
   
 
P. Naeije     A.J. Moerkerke  
 
 


